
Zápis z jednání zastupitelstva obce Nicov ze dne 2. 6. 2025 

Starostka Mgr. Jitka Čiefová přivítala přítomné a konstatovala, že při počtu 6 členů 
zastupitelstva je zastupitelstvo usnášení schopné. 

Přítomní členové zastupitelstva - J. Čiefová, A. Josefíková, L. Šašková, J. Pretl, Vl. Šašek, P. 
Steinbach 
Nepřítomni: E. Šašková 
Za zapisovatele byla zvolena L. Šašková, za ověřovatele zápisu byli zvoleni Vl. Šašek a J. Pretl. 
 
Program: 

1. Úvod 
2. Činnost obce za měsíc květen 
3. Závěrečný účet obce 2024 
4. Obecní hostinec 
5. Rozpočtové opatření č. 3, 4 /2025 
6. Pronájem pozemků – prodloužení nájemních smluv 
7. Směrnice zadávání veřejných zakázek 
8. Různé 
 

K bodu 1 
Zastupitelstvo bylo zahájeno v 17:00. Byl přečten program jednání, program byl schválen a 
zasedání zastupitelstva se jím bude řídit. Zastupitelé byli informováni o zasedání kontrolního 
výboru (příloha č. 1), který doporučil na základě kontroly zařadit dva nerealizované projekty 
do zasedání zastupitelstva. Starostka vysvětlila (nápis na obecní ubytovně, cedule zákaz stání 
u bytovky), že oba projekty jsou v řešení. 
 
K bodu 2: 
Činnost obce za měsíc květen 
V květnu proběhlo veřejné jednání ke Změně č. 3 ÚP Nicov. Na základě nesouladu koncepce 
Jihočeského kraje a města Vimperk, musí být návrh změny upraven a dojde k opakovanému 
veřejnému projednání. Na tuto změnu obec dostala dotaci od MMR, byla podána žádost o 
prodloužení rozhodnutí, abychom splnili podmínky dotace. 
V Řetenicích má zájem prodat část pozemku soukromý vlastník, obec osloví majitele 
pozemku s žádostí o koupi.  
Na minulém zasedání zastupitelstva byl řešen nevyužívaný telefonní kabel v Řetenicích 
v úseku od č.p.6 k č.p.8. Dosud nebyla obci zaslána všechna vyjádření od majitelů 
nemovitostí, zda telefonní kabel budou v budoucnu chtít využívat.  
Nadále se řeší možnost vybudovat parkoviště v Nicově pod hlavní silnicí u trafostanice.  
Při povolené návštěvě kostela v polovině května panem Fibichem a jeho týmem, který 
zkoumá neinvazivně staré základy kostela, došlo k situaci, kdy došlo k neoprávněnému 
zásahu pana M. Kopáčka a kolemjdoucího B. Větrovského do hlavního oltáře. Díky 
přítomnosti paní zastupitelky A. Josefíkové byla ihned informována starostka, která razantně 
ukončila tento zásah. Pan Fibich se omluvil, že nezabránil tomuto jednání.  
Za přítomnosti starostky bude umožněno zpřístupnění kostela sv. Martina panu profesorovi 
Kuthanovi, odborníkovi na románskou architekturu, panu Fibichovi a řediteli Muzea 
v Kašperských Horách, panu Horpeniakovi.  
Hlasování: 6 pro 



Usnesení: č.1/5/2025 zastupitelé souhlasí se zpřístupněním kostela pro pana profesora 
Kuthana a kolektiv. 
 
K bodu 3: 
Závěrečný učet 2024 
Zastupitele projednávali účetní závěrku roku 2024 a závěrečný účet obce za rok 2024. 
Starostka vysvětlila chybu, která se s obcí táhne z minulých let a navrhla nápravu. 
Hlasování: 6 pro 
Usnesení: č.2/5/2025 zastupitelé souhlasí s účetní závěrkou za rok 2024 
Hlasování: 6 pro 
Usnesení: č.3/5/2025 zastupitelstvo souhlasí se závěrečným účtem obce za rok 2024 bez 
výhrad v rozsahu, výkaz zisků a ztrát, zpráva o výsledcích finančních kontrol a zpráva o 
výsledcích přezkoumání hospodaření za rok 2024. 
Hlasování: 6 pro 
Usnesení: č.4/5/2025 zastupitelstvo souhlasí s napravením chyby, při podepsání smlouvy 
týkající se pozemku (prodej, koupě, věčně břemeno) se bude zařazovat pozemek do majetku 
obce dnem podpisu smlouvy, nikoliv dnem podání smlouvy na katastr. 
 

K bodu 4: 
Obecní hostinec 
Obec má podepsanou smlouvu s novým nájemcem, předpokládaný termín otevření je 
stanoven kolem 15. června, občané budou informováni. Obec investovala do vybavení, které 
nebylo provozuschopné nebo nebylo dostačující, nový kombinovaný sporák, lednice, mrazák, 
myčka. Došlo k vymalování hospody včetně sociálního zařízení, v průběhu června bude ještě 
rekonstruován barový pult (nová pracovní deska, umyvadlo, ….). Do hospody byla zavedena 
wifi, pořízena televize, veškeré náklady spojené s provozem půjdou za nájemci.  
 
K bodu 5: 
Rozpočtové opatření č. 3, 4/2025 
Zastupitelstvo bere na vědomí rozpočtové opatření č. 3, 4/2025. Starostka popsala a 
vysvětlila jednotlivé položky zastupitelům (příloha č. 2 a 3). 
Hlasování: 6 pro 
Usnesení: č.5/5/2025 zastupitelé souhlasí s rozpočtovým opatřením č. 3, 4/2025. 
 
K bodu 6: 
Pronájem pozemků – prodloužení nájemních smluv 
U třech pachtovních smluv končí platnost, byl zveřejněn záměr na další pronájem.  
Zastupitelstvo se dohodlo na uzavření smlouvy na pronájmu pozemků (příloha 2 a 3) za 
2000,- Kč/ha na dobu neurčitou. 
Hlasování: 6 pro 
Usnesení: č. 6/5/2025 zastupitelé souhlasí s prodloužením nájemní smluv za 2000,- Kč/ha a 
na dobu neurčitou. 
 
K bodu 7: 
Směrnice zadávání veřejných zakázek 



Dle platné legislativy obec navrhuje upravit svou vnitřní směrnici na zadávání veřejných 
zakázek. Změna se týká změny limitů, u zakázek na služby z 2 na 3 miliony a u stavebních 
zakázek z 6 na 9 milionů (příloha č.4). 
Hlasování: 6 pro 
Usnesení: č. 7/5/2025 zastupitelé souhlasí se změnou limitů dle zákona u směrnice pro  
zadávání veřejných zakázek. 
 
K bodu 8: 
Různé 
Obecní byt – zastupitelé souhlasí s podepsáním smlouvy na obecní byt s panem P. Valentou, 
výše nájmu zůstává stejná 2500,- Kč/měsíčně. 
Hlasování: 6 pro 
Usnesení: č.8/5/2025 zastupitelé souhlasí s podepsáním smlouvy na obecní byt. 
 
Mše se bude konat 5. 7. 2025 od 11.00 hod. 
Obec zajistí vyčištění hasičské nádrže v Řetenicích. 
 

 

Zapsal: Lenka Šašková 

        

 

 

Ověřil: Vl. Šašek        J. Pretl 

 

 

 

Starostka: Jitka Čiefová 


